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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen OPA omtrent uitbreiden terras restaurant Mylos 

Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 
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- 
 

- 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

19 maart 2024 Team BABW Unit Veiligheid 9 april 2024 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad dhr. Kloos heeft ons op 19 maart 2024 de volgende raadsvragen gesteld over het 
afwijzen van een uitbreiding van het terras van restaurant Mylos. In deze brief leest u onze reactie, 
overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad. 
 
1 Het college heeft in het verleden een tijdelijk groter terras toegestaan. Dit i.v.m. corona. Nu 

wordt dit terras van drie maanden afgewezen, met name omdat er drie parkeerplekken tijdelijk 
niet gebruikt kunnen worden. De fractie van OPA kan deze afwijzingsgrond op zich begrijpen 
omdat parkeerplekken belangrijk zijn voor de stad. Aan de ander kant is zon en vrolijkheid ook 
belangrijk, je kan hier in de namiddag lang in de zon zitten. Is het college bereid om een 
heroverweging te maken? 

  
Antwoord  

In oktober 2022 zijn de vergunningen voor extra terrasuitbreiding i.v.m. coronamaatregelen 
komen te vervallen. Op een aantal locaties bleek de uitbreiding van de terrassen een succes. 
Daarom heeft het college in 2023 de ruimte geboden aan horecaondernemers een aanvraag te 
doen om het zogenaamde coronaterras om te zetten in een regulier terras. Daarbij is duidelijk 
aangegeven dat deze verzoeken vanwege de schaarse ruimte niet overal kunnen worden 
gehonoreerd, zoals bijvoorbeeld bij het innemen van schaarse parkeerplekken. Er zijn in 2023 
elf verzoeken ontvangen om de tijdelijke coronaterrassen om te zetten naar een regulier 
terras, waaronder ook een aanvraag van restaurant Mylos. Op 27 juni 2023 heeft het college 
een besluit genomen over deze verzoeken, waarbij per terras gekeken is naar de 
mogelijkheden. De aanvraag van restaurant Mylos is geweigerd vanwege het onttrekken van 
schaarse parkeerruimte en omdat uitbreiding van het terras betekent dat er geen loopruimte 
meer is voor voetgangers, waardoor voetgangers worden gedwongen om over de weg te 
lopen. Bij de weigering is duidelijk aangegeven dat zolang de inrichting van de Marktstraat 
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niet wijzigt er geen ruimte zal zijn voor structurele uitbreiding van de horecaterrassen op de 
Marktstraat. In 2024 heeft het restaurant toch opnieuw een zelfde aanvraag ingediend. Deze 
aanvraag is opnieuw geweigerd. De situatie is niet veranderd en daarom heeft een 
heroverweging geen zin.  
 

2 Is het bereid om dit verzoek een jaar toe te staan en dan te kijken wat voor effect dit heeft, 
zowel op het gebied van gezelligheid als parkeerdruk? 

  
Antwoord 

Het aangevraagde terras heeft als coronaterras drie jaar gestaan. De effecten in de huidige 
situatie zijn daarmee duidelijk. De invulling van de Marktstraat met meer terrassen gaf 
weliswaar een vriendelijk en gezellig straatbeeld. Echter de uitbreiding van de terrassen in de 
Marktstraat, dus niet alleen van genoemd restaurant, samen met de huidige inrichting en 
verkeersfunctie van de Marktstraat maakt dat er een onveilige situatie ontstaat met 
voetgangers die over de rijbaan lopen en auto’s die dicht langs het terras rijden.  
Het college start binnenkort een onderzoek naar mogelijkheden om op bepaalde 
tijden/zomerseizoen de Marktstraat alleen nog toegankelijk te maken voor bewoners, 
ondernemers en taxi’s om daarmee de (verkeers)veiligheid te vergroten en overlast tegen te 
gaan. We houden bij dit onderzoek nadrukkelijk rekening met de bereikbaarheid van de 
binnenstad. Deze verkenning zou ertoe kunnen leiden dat er meer ruimte ontstaat in de 
Marktstraat voor terrassen in het zomerseizoen. Verwachting is dat hierover in het eerste 
kwartaal 2025 meer bekend is.  
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